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Vragen jaarrekening Liberale Partij Maastricht 

Sociaal domein 

1. 15,1 mln positief resultaat.  

Bij sociaal domein verraste u de raad met een tekort van 9 mln, een week later 10 mln, toen 

11 mln en daarna liep het verder uit de hand. Het college gaf aan geen grip te hebben op de 

processen, bedrijfsvoering en de financiën. 

a. Hoe hoog waren de tekorten van Jeugd en WMO op het moment dat u deze twee posten 

met 8,1 mln, resp. 5,2 mln structureel verhoogde?  

b. Hoelang is Jeugd en de WMO al onder de hoede van de gemeente? 

2. Jeugd staat nu voor 5,3 mln positief. Toch is Jeugd niet goed georganiseerd en is er geen 

inzicht in waar het geld voor wordt ingezet en of we de jeugd de juiste zorg en tijdige zorg 

geven.  

a. Hoeveel geld van de 8,1 mln hebben bijgedragen aan het positieve resultaat van 5,3 mln?  

b. Bent u in staat te achterhalen waar het geld terecht komt en waar het aan besteed wordt? 

3. Hoeveel jeugdigen zijn extra geholpen die eerst buiten de boot vielen en hoeveel jeugden 

zijn beter geholpen door dat extra geld dat werd vrijgemaakt? 

4. U heeft structureel 8,1 mln extra aan jeugd gegeven. Hoe heeft u het bedrag van 8,1 mln 

destijds berekend? Wat kunnen we concluderen nu er 5,3 mln over is? Is met het extra geld 

meer personeel aangenomen? Is het geld naar onderzoeken en procesveranderingen gegaan, 

en zo ja hoeveel geld betrof het dan? 

5. Heeft u inmiddels inzicht hoe jeugdhulpverlening zich inzet voor de jeugd, welke diensten ze 

leveren, of deze effectief zijn, of ze ook daadwerkelijk worden uitgevoerd?  Bent u tevreden 

over Jeugdzorg? Is het geld dat Jeugdzorg krijgt goed besteed of kan het beter? 

6. Bent u tevreden over al die organisaties die we inschakelen om de jeugd te helpen? Is het 

geld goed besteed door die organisaties? Heeft u er zicht op?  

7. Wat gaat er gebeuren met het positieve resultaat, hoe onderbouwt u waar dit bedrag heen 

gaat (blijft het gereserveerd voor Jeugd)? Blijft het structurele extra geld (8,1 mln ) voor  

Jeugd toch weer toegevoegd worden nu er 5,3 mln “over is”  

8. WMO en Jeugd: de aannames en de hoeveelheden zijn niet uitgekomen vermeldt u. Dat is 

een vaag antwoord en daar kunnen we niets mee als we de komende begroting gaan 

behandelen.  

We willen een goede onderbouwing van hoe u met het geld  voor WMO, jeugd (en de rest 

van het sociaal domein) bent omgegaan, want u geeft blijk dat u nog steeds geen vat heeft 

de materie. En als de gemeenteraad dient inzicht te krijgen in de inzet en de effectiviteit van 

de bedragen m.b.t. aanpak, resultaten, wijze waarop het college grip heeft op de zaak. 

 

9. Op pag 5 heeft u het over de watersnoodramp en dat er maatregelen getroffen moeten 

worden. Deze enige effectieve maatregel die ons de volgende keer kan redden is het verder 

uitdiepen van de Grensmaas.  

a. Gaat u daarvoor geld reserveren?  

b. Gaat u in samenwerking met andere gemeenten zorgen dat de Grens Maasproject een 



opvolging krijgt?  

c. Heeft u met het Ministerie gesproken over maatregelen die nu ingezet moeten worden, 

voordat we weer overvallen worden?  

10. Middenzaal: a. Voor wie is de middenzaal eigenlijk bedoeld?  

B. Wat kost de ontwikkeling totaal en op welk bedrag zorgt voor een kostendekkende  

exploitatie van de middenzaal? 

C. Welke gezelschappen hebben schriftelijk toegezegd dat ze gaan optreden in de 

Middenzaal?  

D. Is inmiddels het INGpand aangekocht en voor welk bedrag? 

11. Vestingwerken zijn belangrijk. Toch is er geen geld voor verbodsborden in de Hoge Fronten 

om vervuiling, barbequen, vernielingen, verstoring van dieren en natuur tegen te gaan. Welk 

bedrag krijgt cnme hiervoor? 

12. Handhaven openbare ruimte. Hoeveel geld heeft u tijdens de corona uitgegeven aan de 

handhaving? En welk bedrag besteedt u normaal uit aan handhaving? Waar heeft u dat extra 

bedrag toen vandaan gehaald? 

13. Veiligheidshuis werkbudget is 148.000 Wat doen ze met dat budget en is dat voldoende om 

drugsverslaving, huiselijk geweld en mishandeling aan te pakken? 

14. P 15 meeropbrengsten handhaving en veiligheidshuis, waardoor zijn die bedragen ontstaan? 

15. P 18 weghalen van drie fonteinen in de stad, hoeveel besparen we daar mee? 

16. P 28 staat dat het aantal vestigingen per 1000 inwoners 136,3 is. Zo’n indicator zegt helemaal 

niets over de werkgelegenheid.  Wat interessant is te weten hoeveel banen elk bedrijf levert, 

welk soort bedrijf veel of weinig banen leveren, onderverdeeld in de soorten opleidingen. 

Waar treffen we deze informatie aan? Want deze paragraaf biedt weinig informatie over 

werkgelegenheid.  

17. P 28 Het aantal WW ers is laag, hoeveel 50 plussers zitten er in de kaartenbak van de WW en 

de bijstand? We vragen dit met het zogenaamde tekort aan personeel en het voortdurende 

discriminatie op leeftijd op de arbeidsmarkt.  

18. P. 29 buurtmonitor onder studenten. Is er ook een buurtmonitor onder de rerst van de  

bevolking gedaan?   

19.  

20. Waarom is er geen geld voor verbodsborden en hekken om mensen tegen te houden die het 

niet goed met de natuur en de dieren voor hebben, en het gebied vervuilen, vernielen en 

dieren verstoren.  

21. Met welk bedrag is de OZB gestegen? Wat is het aandeel? Wat is de %  stijging die is 

veroorzaakt doordat er meer huizen zijn gebouwd/ of gewoon door de OZB te laten stijgen?  

 


